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Statenvragen- hoogspanningsverbinding Zeeuws-Vlaanderen 

Terneuzen, 22   januari  2024  

Vragen ingevolge artikel 44  aan het college van Gedeputeerde Staten van  Ernst Jonker en Inez Flameling  

van PvdA-GroenLinks  

Toelichting:  

Naar aanleiding van het voornemen voor de hoogspanningsverbinding naar Zeeuws-Vlaanderen willen wij 

als PvdA-GroenLinks-fractie graag enkele vragen stellen met betrekking tot het beoogde  verdeelstation. 

We zijn voor de energietransitie en begrijpen dat daarvoor dit soort nieuwe verdeelstations nodig zijn. 

Aan Gedeputeerde Staten (GS) hebben we de volgende vragen: 

1. Locatiekeuze verdeelstation: Kunt u toelichten hoe de locatie van het verdeelstation is gekozen en 
welke overwegingen hierbij een rol hebben gespeeld?Bent u hierbij als GS betrokken? 

2. Milieu-impact: Welke mogelijke milieueffecten zijn te verwachten bij de bouw en exploitatie van 
het verdeelstation? Zijn er maatregelen genomen om de impact op de omgeving te minimaliseren? 

3. Veiligheidsmaatregelen: Hoe wordt de veiligheid van de omwonenden en de gebruikers van de 
omgeving gegarandeerd bij de oprichting en werking van het verdeelstation? 

4. Ruimtelijke inpassing: Op welke manier wordt er rekening gehouden met de ruimtelijke inpassing 
van het verdeelstation in het landschap en de directe omgeving? 

5. Burgerparticipatie: Hoe worden de lokale gemeenschap en belanghebbenden betrokken bij de 
besluitvorming rondom de locatie en inrichting van het verdeelstation? 

6. Gevolgen voor gezondheid: Zijn er studies uitgevoerd naar de mogelijke gezondheidseffecten  
(bijvoorbeeld van straling van elektromagnetisch veld en geluidsoverlast) van het verdeelstation op 
de omwonenden? Zo ja, wat zijn de resultaten van deze studies? Zo nee, zullen er nog studies 
plaatsvinden? 

7. Duurzaamheid: In hoeverre is er aandacht besteed aan duurzaamheidsaspecten bij de bouw en 
exploitatie van het verdeelstation, zoals energie-efficiëntie en mogelijke inpassing van groene 
technologieën? Graag een toelichting. 
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8. Compensatiemaatregelen. Het valt te verwachten dat er sprake is van negatieve effecten op het 
milieu en/of verstoring van de natuurlijke habitats. Overweegt GS in die gevallen om 
compensatiemaatregelen toe te passen? Graag een toelichting. 

9. Hoe worden bovenstaande vragen meegenomen bij de mogelijke realisatie van andere 
verdeelstations voortvloeiend uit de energietransitie? In hoeverre is Gedeputeerde Staten 
voornemens deze punten mee te nemen in de aanvragen van alle verdeelstations die gerealiseerd 
zullen moeten worden? 

2 


	Statenvragen-hoogspanningsverbinding Zeeuws-Vlaanderen 

